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REKREASYON BÖLÜMÜ 

 TOPLUMSAL KATKI EĞİTİM ETKİNLİĞİ 

DEĞERLENDİRME ANKETİ SONUÇ RAPORU 
 

Bölümümüzün toplumsal katkı konusunda dış paydaşlarımız olan Muğla Büyükşehir ve 

Menteşe Belediyelerinin rekreasyon alanında görev yapan çalışanlarına yönelik “Yerel 

Yönetimlerde Rekreasyon Yönetimi” konulu eğitim etkinliği 28/05/2025 tarihinde 

saat 14:00’da Fakültemiz Seminer salonunda gerçekleştirilmiştir. Eğitim etkinliğine 

katılan katılımcıların değerlendirmelerini alabilmek amacıyla bir anket formu 

uygulanmış ve bu form 11 katılımcı tarafından yanıtlanmıştır.  

Eğitim konusunun içeriği ve süresinin yeterliliği ile beklentileri ne derecede 

karşıladığına yönelik sorular sorulmuştur. Ayrıca açık uçlu bir soru ile bir sonraki 

sunumlarda hangi konuların işlenmesi öğrenilmeye çalışılmıştır. Anket formu 

yanıtlarından elde edilen sonuçlara ait bilgiler aşağıda sunulmuştur. 

Tablo 1. Sunumun içeriğinin yeterliliği 

 

Katılımcıların tamamı sunumun içeriğini yeterli bulmuşlardır (Tablo 1). 

Tablo 2. Sunumun süresinin yeterliliği 

 

Katılımcıların büyük oranı (%90.9’u) sunumu yeterli bulmuşlardır (Tablo 2). 



Tablo 3. Sunumun beklentileri karşılaması 

 

Katılımcıların büyük oranı (%90.9’u) sunumun beklentileri karşıladığını belirtmişlerdir 

(Tablo 3). 

Ayrıca, açık uçlu soruya yönelik olarak katılımcılar; ortak projelerin hayata 

geçirilmesi, rekreasyonun yaygınlaşmasına yönelik farkındalık eğitimleri, şehirde 

yürüyüş, bisiklet vb. gibi günleri organize etmede planlamaya yönelik eğitim 

etkinliği önerileri verilmiştir.  

 

SONUÇ 

Katılımcılar “Yerel Yönetimlerde Rekreasyon Yönetimi” konulu eğitim etkinliği 

değerlendirmelerinde, sunumun içeriği ve süresi ile birlikte sunumun beklentileri 

karşılamasını yüksek oranda yeterli bulunmuşlardır. Ayrıca, katılımcıların ortak 

projelerin hayata geçirilmesi, rekreasyonun yaygınlaşmasına yönelik farkındalık 

eğitimleri, şehirde yürüyüş, bisiklet vb. gibi günleri organize etmede planlamaya 

yönelik eğitim etkinliği önerileri ileriki süreçte toplumsal katkı bağlamında 

sürekli iyileştirme çerçevesinde değerlendirilecektir.  


